

أنفق في المملكة المتحدة واربح المزيد من المكافآت

Spend in the UK & Earn More Rewards

Key Facts Statement

بيان الإفصاح الأساسي

Campaign Overview

Earn up to triple DAwards when spending in the United Kingdom this winter

Earn additional DAwards when you use your Dukhan Bank Visa credit card for shopping, dining, and leisure in the United Kingdom.

Benefits:

- Earn double DAwards on spends up to QAR 35,000
- Earn triple DAwards on spends above QAR 35,000

Campaign Period

Offer is valid from 24 Dec 2025 to 31 Jan 2026

Qualify for the Additional DAwards

- Minimum spend of QAR 5,000 is required, in foreign currency
- The DAwards will be calculated only on purchase and e-commerce transactions made in the United Kingdom during the campaign period
- The maximum additional DAwards Points that can be earned under this campaign is 20,000 points per customer

Exclusions

- International Transactions in QAR will not qualify for the campaign
- Cash Advance, donations and all domestic transactions are excluded

Terms and Conditions

1. Promotion applies to all Visa Credit Cards except for Corporate Cards.
2. Qualified transactions are only non-Qatari riyal retail purchases and bill payments transactions (CP and CNP) for customers that achieved the minimum amount of QAR 5,000.
3. The criteria for the bonus points are the same as with the current DAwards setup.
4. The Bank reserves the right to cancel or reduce these qualified transactions for all or any customer at its own discretion.
5. Bonus/campaign-related DAwards to be credited to the customer loyalty account after the end of the campaign
6. Customers will earn double DAwards Points on eligible UK spends up to QAR 35,000.
7. Eligible UK spends above QAR 35,000 will earn Triple DAwards Points.
8. The maximum additional DAwards Points that can be earned under

نبذة عن الحملة

احصل على ما يصل إلى ثلاثة أضعاف نقاط DAwards عند الإنفاق في المملكة المتحدة هذا الشتاء

احصل على نقاط DAwards إضافية عند استخدام بطاقة Visa الائتمانية من بنك دخان في التسوق والمطاعم والترفيه في المملكة المتحدة.

المزايا:

- احصل على ضعف نقاط DAwards عند الإنفاق حتى 35,000 رق.
- احصل على ثلاثة أضعاف نقاط DAwards عند الإنفاق بما يزيد على 35,000 رق.

فترة الحملة

يسري العرض من 24 ديسمبر 2025 إلى 31 يناير 2026

التأهل لل نقاط الأضافية

يُشترط إنفاق 5,000 رق بالعملة الأجنبية كحد أدنى.

تحتسب النقاط الأضافية فقط على معاملات الشراء والتجارة الإلكترونية الممنَّذة في المملكة المتحدة و التي تتم بغير الريال القطري خلال فترة الحملة

الحد الأقصى للنقاط الأضافية هو 20,000 نقطة للعميل الواحد

الاستثناءات من الحملة

• المعاملات الدولية بالريال القطري خارج الدولة.
• السحب النقدي و التبرعات و جميع المعاملات المحلية

الشروط والأحكام

1. يسري العرض الترويجي على جميع بطاقات فيزا الائتمانية باستثناء البطاقات الائتمانية للشركات.
2. تشمل العمليات المؤهلة فقط عمليات الشراء بالتجزئة وسداد الفواتير بعملات غير الريال القطري، سواء كانت عمليات حضور البطاقة (CP) أو بدون حضور البطاقة(CNP) ، وذلك للعملاء الذين حققوا الحد الأدنى البالغ 5,000 ريال قطري.
3. تخضع معايير احتساب نقاط المكافآت لنفس المعايير المعتمدة حالياً ضمن برنامج DAwards.
4. يحتفظ البنك بحقه في إلغاء أو تخفيض العمليات المؤهلة لأي عميل أو لجميع العملاء وفقاً
5. يتم إيداع نقاط DAwards الإضافية أو المرتبطة بالحملة في حساب الولاء الخاص بالعميل بعد انتهاء الحملة.
6. يحصل العملاء على ضعف نقاط DAwards على الإنفاق المؤهل داخل المملكة المتحدة حتى مبلغ 35,000 ريال قطري.
7. يحصل الإنفاق المؤهل داخل المملكة المتحدة الذي يتجاوز 35,000 ريال قطري على ثلاثة أضعاف نقاط DAwards.

أنفق في المملكة المتحدة واربح المزيد من المكافآت

Spend in the UK & Earn More Rewards

this campaign is 20,000 points per customer for the full campaign period.

9. The Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign or amend these Terms & Conditions at any time.
10. The Bank reserves the right to reverse points credited in error or in the event of misuse, gaming, or breach of these Terms.
11. All decisions by Dukhan Bank regarding this campaign shall be final and binding.
12. Dukhan Bank Credit Cards Terms and Rewards and General Terms and Conditions apply.
13. These Terms & Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws and regulations of the State of Qatar.

8. الحد الأقصى للنقاط الإضافية التي يمكن للعميل الحصول عليها ضمن هذه الحملة هو 20,000 نقطة لكل عميل طوال فترة الحملة.
9. يحتفظ البنك بحقه في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة أو تعديل هذه الشروط والاحكام في أي وقت.
10. يحتفظ البنك بحقه في استرجاع أي نقاط تم إضافتها عن طريق الخطأ أو في حال إساءة الاستخدام أو التحايل أو مخالفة هذه الشروط والاحكام.
11. تعتبر جميع القرارات الصادرة عن بنك دخان بخصوص هذه الحملة نهائية وملزمة.
12. تطبق شروط واحكام بنك دخان للبطاقات الائتمانية و الشروط و الأحكام العامة.
13. تخضع هذه الشروط والاحكام وفقاً للفوائين واللوائح المعتمد بها في دولة قطر.